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Protokół Nr LXIX/1/2014 
z LXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 25 lutego 2014 r.               

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 

        Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                    
25 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia LXIX sesji Rady 
Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 

 Pana Tomasza Kamińskiego – Posła na Sejm RP, 
 Pana Józefa Jodłowskiego – Starostę Rzeszowskiego, 
 Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Romana Holzera – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  
 Panią Janinę Filipek – Skarbnika Miasta Rzeszowa, 
 Panią Janinę Załuską – Dyrektora Biura Obsługi Prawnej UM Rzeszowa, 
 Pana Henryka Wolickiego – Pełnomocnika Prezydenta Miasta Rzeszowa                   

ds. Oświaty, Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych, 
(lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu), 
 dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 

organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
 przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
 przewodniczących rad osiedli (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu), 
 przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, zaproszonych 

gości,  
 a także przybyłych mieszkańców Miasta (lista obecności stanowi załącznik        

nr 4 do protokołu). 
 
Następnie przedstawił proponowany porządek obrad LXIX sesji Rady Miasta 
(porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego 
porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie               
2 a – projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa 
na 2014 r. Wniosek został przyjęty jednogłośnie (18 głosami „za”).  

2. Wniosek Komisji Edukacji o zdjęcie z porządku obrad punktu 10 – Omówienie 
sytuacji w rzeszowskiej oświacie. Wniosek został przyjęty 21 głosami „za”, przy 
1 głosie przeciwnym. 

3. Wniosek Prezydenta Miasta o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie               
17 a – projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 
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bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Rzeszowa w 2014 roku. Wniosek został przyjęty jednogłośnie (21 głosami „za”). 

4. Wniosek Komisji Edukacji o zdjęcie z porządku obrad punktu 21 – projekt 
uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 7 w Rzeszowie. Wniosek 
został przyjęty jednogłośnie (22 głosami „za”). 

5. Wniosek Prezydenta Miasta o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie               
26 a – projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,                          
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok. Wniosek został przyjęty jednogłośnie 
(22 głosami „za”). 

6. Radny Pan Witold Walawender – zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
punktu 8 – projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 228/14/2011 pod tereny usługowe przy 
ul. Bernardyńskiej w Rzeszowie.  

 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił wniosek przeciwny do wniosku zgłoszonego przez 
radnego Pana Witolda Walawendra. 
 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem dotyczącym zdjęcia z porządku obrad 
punktu 8.  

Wniosek nie został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych,                    
11 było przeciw. 
 

7. Radny Pan Marek Strączek – zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad 
– w punkcie 9 a – „Informacja Prezydenta Miasta w sprawie zamiaru wyburzenia 
wilii przy ul. Dekerta w Rzeszowie”.  

 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – zgłosił wniosek 
przeciwny.  

 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem dotyczącym uzupełnienia porządku 
obrad.  

Wniosek został przyjęty 13 głosami „za”, przy 7 głosach przeciwnych                     
i 2 głosach wstrzymujących. 
 
Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa.  

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. 
3. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. 
4. Oświadczenia i informacje. 
5. Stan realizacji projektu Powiatu Rzeszowskiego – Park Naukowo – 

Technologiczny Rzeszów – Dworzysko. 
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6. Informacja Prezydenta Miasta o stanie prac przy opracowywaniu planów 
zagospodarowania przestrzennego dotyczących ulic: Dymnickiego, Szpitalnej, 
Słowackiego (obok Ratusza) i Dąbrowskiego (naprzeciw Instytutu Muzyki).  

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/1082/2013 Rady Miasta 
Rzeszowa z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 252/4/2013 przy  
al. W. Witosa w Rzeszowie. 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 242/10/2012 w rejonie ul. Herbowej w Rzeszowie. 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 228/14/2011 pod tereny usługowe przy ul. Bernardyńskiej 
w Rzeszowie. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 247/15/2012 przy ul. Dukielskiej w Rzeszowie.  

11. Informacja Prezydenta Miasta w sprawie zamiaru wyburzenia wilii przy                   
ul. Dekerta w Rzeszowie. 

12. Stosowanie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach – 
doświadczenia i wnioski. 

13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie 
przy ul. Kwiatkowskiego. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (dot. działki 
nr 777/2) /druk: LXIX/9/2014/. 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (dot. działki 
nr 109/4 i 109/16) /druk: LXIX/10/2014/. 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (dot. działki 
nr 1135/1) /druk: LXIX/11/2014/. 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości                    
(dot. działek nr 114/3, 115/3, 94, 273, 274, 275) /druk: LXIX/12/2014/. 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (dot. działki 
nr 745/99) /druk: LXIX/13/2014/. 

19. Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Rzeszowa w 2014 roku. 

20. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – Rzeszów Sp. z o. o. /druk: 
LXIX/6/2014/. 

21. Uchwała w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej                                       
Nr 1 w Rzeszowie /druk: LXIX/7/2014/. 

22. Uchwała w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej                                        
Nr 3 w Rzeszowie /druk: LXIX/8/2014/. 

23. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 8 w Rzeszowie                     
/druk: LXIX/15/2014/. 

24. Uchwała w sprawie nadania imienia oraz zmiany nazwy Szkoły Podstawowej 
Nr 17 w Rzeszowie /druk: LXIX/2/2014/. 

25. Uchwała w sprawie zmiany nazwy Gimnazjum Nr 7 oraz XII Liceum 
Ogólnokształcącego w Rzeszowie /druk: LXIX/3/2014/. 
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26. Uchwała w sprawie utworzenia punktów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Miasto Rzeszów 
/druk: LXIX/5/2014/. 

27. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa                 
/druk: LXIX/16/2014/.  

28. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej                          
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem 
planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2014 rok. 

29. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej dla Dorosłych 
Niepełnosprawnych Intelektualnie w Rzeszowie /druk: LXIX/17/2014/. 

30. Uchwała w sprawie uzgodnienia zmian w statucie Wojewódzkiej i Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Rzeszowie /druk: LXIX/1/2014/. 

31. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /druk: LXIX/18/2014/. 
32. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /druk: LXIX/19/2014/. 
33. Sprawozdanie Straży Miejskiej w Rzeszowie z działalności w 2013 roku.  
34. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Rzeszowa z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla miasta Rzeszowa za 2013 r. 
35. Interpelacje i zapytania. 
36. Sprawy różne. 

 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Ad. 1.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa 
(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  
Następnie przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały, która stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu. 
Tekst jednolity projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał, czy przedstawiona autopoprawka uwzględnia 
wniosek zgłoszony na komisji, dotyczący zwiększenia środków na połączenie                         
ul. Rejtana z ul. Gen. Maczka? 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że nie wpłynął formalny wniosek 
dotyczący zwiększenia środków na to zadanie.  
 
Radny Pan Robert Kultys – ponownie zabierając głos, powiedział: „Wniosek dotyczy 
zwiększenia o 100 mln złotych środków przeznaczonych na połączenie ul. Rejtana                                   
z ul. Gen. Maczka, celem lepszego skomunikowania północnej części Rzeszowa z centrum 
miasta. Konsultowaliśmy tę propozycję ze specjalistami z Urzędu Marszałkowskiego                                  
i dowiedzieliśmy się, że na dzień dzisiejszy żadne z zadań ujętych w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej do 2020 r. nie jest przypisane do konkretnych programów czy funduszy, więc nie 
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ma przeszkód, by dokonać pewnych przesunięć w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Jeżeli nie 
rozwiążemy do 2020 r. kwestii połączenia centrum miasta z terenami północnymi, narazimy 
się na niezadowolenie mieszkańców. W związku z tym proponujemy, aby kwotę                                   
100 mln złotych na zadanie pn. „Poprawa dostępności komunikacyjnej Miasta Rzeszowa – 
połączenie ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą” przeznaczyć z zadania pn. „Budowa budynku 
administracyjnego”.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – w odpowiedzi, wyjaśnił: 
„Około 4 lata temu zostało opracowane studium, w który określono możliwość wykonania 
połączenia ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą, jak również szacunkowe koszty. Opracowanie 
przyjęliśmy jako podstawę do określenia zadania znajdującego się w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. I etap realizacji tego połączenia został już wykonany. Jest to przedłużenie                        
ul. Rejtana do miejsca, w którym będzie usytuowane nowe targowisko. W pewnym momencie 
przebiegu tej drogi następuje kolizja z magistralą kolejową E 30 Wrocław – Przemyśl. Ten 
odcinek linii kolejowej ma być przebudowywany. Wiąże się to z korektą łuku drogi kolejowej 
prowadzącej w kierunku Przemyśla. Na dzień dzisiejszy musimy poczekać, aż powstanie 
konkretny projekt, abyśmy wiedzieli, w którym miejscu będzie się znajdował wiadukt”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydenta Miasta – poinformował, że w dniu jutrzejszym                   
będzie uczestniczył w spotkaniu na temat rozbudowy linii kolejowej w Rzeszowie. 
Ponadto poinformował, że koszt realizacji obecnie wykonywanego połączenia                          
ul. Rzecha z ul. Lubelską wynosi 178 mln zł.  
 
Radny Pan Konrad Fijołek – zaapelował o merytoryczną dyskusję. Zwrócił uwagę, że 
wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Roberta Kultysa w pierwszej kolejności 
powinien być przedmiotem obrad komisji. Odnosząc się do źródła finansowania 
zadania wskazanego przez Radnego Pana Roberta Kultysa powiedział, że trwają 
rozmowy z Marszałkiem Województwa Podkarpackiego na temat budowy wspólnego 
budynku administracyjnego, która to inwestycja jest elementem zgłoszonym do 
naboru kluczowych przedsięwzięć o znaczeniu strategicznym dla województwa, 
negocjowanym przez Urząd Marszałkowski z rządem, w ramach kontraktu 
terytorialnego.  
 
Radny pan Bogusław Sak – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „W 2006 r. Rada 
Osiedla 1000 – Lecia i Rada Osiedla Staromieście przedłożyły pomysł połączenia ul. Lwowskiej 
z ul. Ciepłowniczą, celem wyprowadzenia ruchu z terenu osiedla. Wprowadzenie ruchu               
w ul. Żółkiewskiego i ul. Siemieńskiego nie powinno być w ogóle brane pod uwagę, gdyż 
spowoduje to obciążenie tych osiedli”. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – odnośnie przebudowy ul. Rejtana, zwrócił uwagę na 
trudne warunki terenowe. Ponadto poparł plany dotyczące budowy budynku 
administracyjnego. Negatywnie odniósł się do propozycji dotyczącej przeniesienia 
środków na zadanie pn. „Poprawa dostępności komunikacyjnej Miasta Rzeszowa – 
połączenie ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą” z zadania pn. „Budowa budynku 
administracyjnego”.  
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Radny Pan Jerzy Cypryś – powiedział: „Propozycja przedstawiona przez Radnego Pana 
Robert Kultysa, dotycząca wpisania zadania do Wieloletniej Prognozy Finansowej ma na celu 
zamknięcie pewnej koncepcji. Natomiast propozycja dotycząca przesunięcia środków z zadania 
pn. „Budowa budynku administracyjnego” nie może dziwić. Według opinii publicznej, budowa 
budynku, jak i jego lokalizacja jest chybionym pomysłem. Nasza propozycja ma na celu 
rozwiązanie pewnych problemów komunikacyjnych Rzeszowa”. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – powiedział: „Rada Miasta 
uchwałą podjęła decyzję na temat realizacji programu poprawy transportu publicznego dla 
miasta Rzeszowa i okolic. Niejednokrotnie, eksperci wybrani w drodze przetargu do 
opracowanie tego programu, prezentowali Państwu inwestycje drogowe                                                   
i transportowe, które należy zrealizować w celu poprawy transportu publicznego. Odnośnie 
domknięcia tzw. obwodnicy północnej były brane pod uwagę dwa warianty – przedłużenie                 
ul. Rzecha do ul. Lubelskiej i drugi wariant – przedłużenie ul. Rejtana do ul. Ciepłowniczej. 
Biorąc pod uwagę opinie specjalistów wybrano I wariant, który jest realizowany”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – powiedział: „Przedłużenie                      
ul. Rejtana nie znalazło się w projekcie zintegrowanego systemu transportu publicznego, gdyż 
eksperci uznali, że brak jest uzasadnienia do uruchomienia na tym terenie linii komunikacji 
zbiorowej z uwagi na to, iż teren ten nie jest zabudowany”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – wyrażając opinię w sprawie, powiedziała: 
„Wniosek dotyczący przyspieszenia realizacji Wisłokostrady jest słuszny, natomiast wniosek 
dotyczący przesunięcia środków na jego realizację z zadania pn. „Budowa budynku 
administracyjnego” jest chybiony, z uwagi na złożenie wniosku o dofinansowanie unijne                      
w wysokości 85 % na budowę tego obiektu. Szkoda byłoby stracić to dofinansowanie, jeżeli 
miasto uzyskałoby środki. Należy się zastanowić, czy nie można rozszerzyć katalogu zadań 
inwestycyjnych, wskazanych w Wieloletniej Prognozie Finansowej o inwestycję                           
pn. – połączenie ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą”. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – poparł wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Roberta 
Kultysa. Zauważył, że odpowiednim terminem na realizację omawianego zadania jest 
perspektywa finansowa na lata 2014 – 2020. Poinformował również, że według jego 
wiedzy, linia kolejowa Rzeszów – Przemyśl nie będzie modernizowana. Obecnie jest 
realizowana rewitalizacja tej linii.  
 
Radny Pan Waldemar Szumny – poinformował, że w dniu wczorajszym odbyła się 
debata m. in. na temat komunikacji. Poparł wniosek zgłoszony przez Radnego Pana 
Roberta Kultysa. Stwierdził: „Należy skorzystać z szansy jaką daje perspektywa unijna na 
lata 2014 – 2020, gdyż nowa perspektywa finansowa wyznacza nowe warunki i środki będą 
przyznawane na zadania, które wymagają współpracy Rzeszowa z gminami ościennymi. Proszę 
również o podanie koncepcji budowy i funkcjonowania budynku administracyjnego wspólnie              
z Urzędem Marszałkowskim”. 
 
Radny Pan Czesław Chlebek – poparł realizację inwestycji – przedłużenie ul. Rzecha 
do ul. Lubelskiej oraz plany dotyczący budowy budynku administracyjnego.  
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Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – stwierdził, że sprawą priorytetową jest  
rozwiązanie problemów komunikacyjnych w mieście, co umożliwi realizacja wniosku 
przedstawionego przez Radnego Pana Roberta Kultysa. Jako ważne, wskazał również 
potrzebę uzbrajania nowych terenów inwestycyjnych.  
 
Radny Pan Wiesław Buż – nie wyraził poparcia dla wniosku przedstawionego przez 
Radnego Pana Robert Kultysa, uznając go za zbyt „pochopny”. Wyraził poparcie dla 
inicjatywy dotyczącej realizacji przedłużenia ul. Rzecha do ul. Lubelskiej.  
 
Ogłoszono przerwę w obradach.  
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – przedstawiła wniosek o następującej treści:  
„Wnioskujemy o rozszerzenie katalogu zadań inwestycyjnych w załączniku Nr 2 do uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Rzeszowa, o inwestycję pod nazwą: „Połączenie ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą etap II do 
analizy realizacyjnej projektu unijnego 2014 – 2020, ujętego w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Lp. 1.1.2.48 – Projekt: Rozwój systemu transportu publicznego w Rzeszowie, 
obejmującego kwotę 340 000 000 zł na lata 2017 – 2021”. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił wniosek dotyczący przesunięcia środków                          
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Rzeszowa w wysokości 200 000 zł z roku 
2017 na rok 2015, z przeznaczeniem na przygotowanie dokumentacji projektowej 
dotyczącej zadania pn. „Połączenie ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą”. Dodał, że niniejszy 
wniosek może zostać przegłosowany na następnej sesji.  
 
Radny Pan Konrad Fijołek – zapytał: „Czy nie lepszym rozwiązaniem byłoby 
przegłosowanie wniosku na dzisiejszej sesji i ujęcie go w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 
przygotowanej na następną sesję Rady Miasta?”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydenta Miasta – powiedział: „To jest jedno z wielu 
realizowanych zadań. W budżecie Miasta na 2014 rok zaplanowano kwotę około                                   
250 mln złotych na realizację inwestycji drogowych”. 
 
Przystąpiono do głosowania wniosku przedstawionego przez Radną Panią Jolantę 
Kaźmierczak: 
 Wniosek został przyjęty 20 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych                    
i 1 głosie wstrzymującym.  
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa: 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa została przyjęta 21 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 2.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. (projekt uchwały, wraz                    
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  
Dodała, że w projekcie uchwały została ujęta kwota 5 102 000 zł, z przeznaczeniem na 
realizację zadań wybrane w ramach Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zgłosił wniosek dotyczący 
wprowadzenia do budżetu środków w wysokości 250 000 zł, z przeznaczeniem na 
zakup samochodów dla potrzeb Urzędu Miasta. Zaproponował, aby środki na ten cel 
przeznaczyć z rezerwy inwestycyjnej.  
 
Radny Pan Konrad Fijołek – poparł powyższy wniosek. 
 
Radny Pan Czesław Chlebek – poinformował, że Klub Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
również popiera powyższy wniosek.  
 
Przystąpiono do głosowania wniosku: 

Wniosek został przyjęty 19 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian uchwały 
budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r.: 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na                    
2014 r. została przyjęta jednogłośnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 3. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. (projekt uchwały, wraz                    
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na              
2014 r. została przyjęta 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących. 
 
Ad. 4. 
 

1) Rada Miasta przyjęła bez uwag Protokół Nr LV/1/2013 z sesji odbytej w dniu 
18 czerwca 2013 r.  

 
2) Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że dokonał  

            sprostowania oczywistych omyłek: 
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1. Sprostowanie dotyczy uchwały Nr LXVII/1231/2014 z dnia 14 stycznia                 
2014 r. w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Specjalną Strefą Ekonomiczną 
EURO – PARK MIELEC gruntów położonych na terenie Miasta Rzeszowa.          
W § 1 podano nr działki 596/1, a powinno być 5964/1.  

2. Sprostowanie dotyczy uchwały Nr LXVIII/1244/2014 z dnia 28 stycznia                 
2014 r. zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie ustalenia cen 
urzędowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym                  
w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy 
Miasto Rzeszów. W załączniku nr 1 do uchwały był zapis o treści: „Załącznik 
nr 1 do Uchwały nr ……… Rady Miasta Rzeszowa z dnia ……… w sprawie 
ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe publicznego transportu 
zbiorowego w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej na 
terenie Gminy Miasta Rzeszów”, gdy tymczasem powinno być: „Załącznik 
nr 1 do Uchwały nr XLVI/886/2013 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 29 stycznia 
2013 r.  sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe publicznego 
transportu zbiorowego w zakresie zadania o charakterze użyteczności 
publicznej na terenie Gminy Miasta Rzeszów”. 
Pisma dotyczące sprostowań i uchwały w poprawionej wersji stanowią 
załącznik nr 11 do protokołu.  
 

3) Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Prezydent Miasta Rzeszowa zaprasza na wystawę fotografii „Ukraina – 
śladami polskości”. 

 
4) Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował: 

1. Rzeszów zajął 3 miejsce w rankingu miast, przeprowadzonym przez Gazetę 
Wyborczą, gdzie młody mieszkaniec ma największe szanse na samodzielne życie;                 
w kilku kategoriach Rzeszów zajął czołowe miejsca – I miejsce w kategorii – poziom 
kultury, oświaty i bezpieczeństwa, II miejsce w kategorii – miasto rodzinne,                          
I miejsce w kategorii – dostępność żłobków, II miejsce w kategorii – wielkość środków 
przeznaczonych na żłobki, III miejsce w kategorii – dostępność przedszkoli,                          
II miejsce w kategorii – wydatki na świetlice szkolne, I miejsce w kategorii – 
najmłodsze miasto, I miejsce w kategorii – liczba wizyt mieszkańców w kinie,                  
I miejsce w kategorii – liczba członków w klubach sportowych, I miejsce w kategorii 
– bezpieczne miasto.  

2. W plebiscycie zorganizowanym przez Gazetę Wyborczą Prezydent Miasta Tadeusz 
Ferenc zajął I miejsc w kategorii „25 lat Rzeszowa – najważniejsi ludzie”. II miejsce 
zajął Adam Góral, III miejsce Wojciech Kilar. W kategorii „25 lat Rzeszowa – 
najważniejsze wydarzenia” I miejsce – rozwój lotniska i budowa parku naukowo – 
technologicznego obok niego, II miejsce – budowa autostrady A4, III miejsce – 
poszerzenie Rzeszowa.  

3. W VII edycji konkursu „Innowator Roku” Rzeszów otrzymał nagrodę za najlepiej 
zarządzaną jednostkę samorządową za 2013 r.  

4. Kapituła Fundacji „Akademia Polskiego Sukcesu” w uznaniu zasług na rzecz 
rozwoju miasta Rzeszowa i samorządu terytorialnego przyznała Prezydentowi 
Miasta Tadeuszowi Ferencowi Złoty Medal Akademii Polskiego Sukcesu oraz tytuł 
członka Akademii Polskiego Sukcesu”. 
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Ad. 5.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że punkt 
dotyczący stanu realizacji projektu Powiatu Rzeszowskiego – Park Naukowo – 
Technologiczny Rzeszów – Dworzysko zostanie omówiony na sesji, która odbędzie się 
w dniu 11 marca 2014 r.  
 
Obrady prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta.  
 
Ad. 6.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
informację dotyczącą stanu prac przy opracowywaniu planów zagospodarowania 
przestrzennego dotyczących ulic: Dymnickiego, Szpitalnej, Słowackiego (obok 
Ratusza) i Dąbrowskiego (naprzeciw Instytutu Muzyki). Powiedziała: „Wszystkie 
opracowania są prowadzone na bieżąco, zgodnie z procedurą określoną w ustawie o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym. Plan zagospodarowania przestrzennego dotyczący                       
ul. Dymnickiego został opracowany i przedstawiony na posiedzeniu Miejskiej Komisji 
Urbanistyczno – Architektonicznej. Omówiono również wszystkie zasady zagospodarowania 
proponowane w projekcie. Zdecydowano przedstawić również wariant z możliwością 
zabudowy, tj. nie tylko parking podziemny, ale również zabudowa naziemna. Miejska Komisja 
Urbanistyczno – Architektoniczna zgłosiła kilka uwag, dotyczących przede wszystkim zasad 
dopuszczenia zabudowy, sugerując zabudowę wzdłuż pierzei ul. Dymnickiego. Były również 
uwagi dotyczące zasad kształtowania architektury. Wszystkie uwagi są obecnie analizowane 
przez projektantów. W październiku 2014 r. planujemy przedłożyć Radzie Miasta uchwałę                     
w sprawie uchwalenia tego planu. Kolejne opracowanie planu dotyczy ul. Słowackiego (obok 
Ratusza). W tym przypadku projekt również został opracowany i przedstawiony na 
posiedzeniu Miejskiej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej. Zaproponowano możliwość 
zabudowy naziemnej, polegającej na dobudowaniu dwóch kamienic do ściany szczytowej, 
pozostawiając resztę niezabudowaną. Komisja pozytywnie oceniła projekt, zgłaszając niewielkie 
uwagi. Planujemy w tym roku przedstawić Państwu projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
ww. planu. Kolejne opracowanie dotyczy ul. Dąbrowskiego (naprzeciw Instytutu Muzyki). 
Plan został opracowany. Miejska Komisja Urbanistyczno – Architektoniczna odniosła się 
krytycznie do propozycji dotyczących możliwości rozwiązań w zakresie obszaru opracowania 
kubatury podziemnej. Analizując te rozwiązania zaproponowano zmianę granic, tj. poszerzenie 
o wszystkie tereny zieleni urządzonej i komunikacyjnych rozwiązań pieszych, aż do ul. Żwirki 
i Wigury. Została podjęta nowa uchwała, uwzględniająca poszerzenie terenu. Do 30 stycznia 
br. można było zgłaszać wnioski do planu. Żadne wnioski nie zostały zgłoszone i planujemy                
w tym roku przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie planu. Odnośnie planu                
w rejonie ul. Szpitalnej, została opracowana koncepcja projektu planu, która była prezentowana 
na posiedzeniu Komisji. Toczyła się burzliwa dyskusja, dotycząca zasad kształtowania 
architektury z uwzględnieniem obiektów zabytkowych wpisanych do ewidencji. Obecnie 
podjęto działania zmierzające do wykreślenia obiektów z ewidencji, co umożliwi utrzymanie 
tych elementów, które są wartościowe, a w szczególności linii zabudowy. Wówczas będzie 
można zakończyć prace projektowe i przedstawić Państwu uchwałę w sprawie uchwalenia 
planu”. 
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Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – powiedziała, że według posiadanych informacji 
nie będzie zgody konserwatora zabytków na wykreślenie kamienicy przy                                  
ul. Szpitalnej z ewidencji zabytków.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – poinformowała, 
że według jej wiedzy podjęto działania o wykreślenie z ewidencji obiektu, jako 
zabytkowego, jednak powody wskazane we wniosku o wykreślenie z ewidencji nie są 
wystarczające, gdyż według wytycznych konserwatorskich obiekt nie przedstawia 
wartości zabytkowej. Wobec takiej sytuacji, ustalenia planu będą odpowiednio 
uwzględniać linie zabudowy.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał, kto był wnioskodawcą wykreślenia obiektu                       
z ewidencji zabytków? 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – powiedziała, że 
nie posiada wiedzy na ten temat.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał, czy Miejska Komisja Urbanistyczno – 
Architektoniczna zgłosiła wnioski do planu przy ul. Szpitalnej?  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – poinformowała, 
że Komisja zgłosiła wnioski do planu, dotyczące przede wszystkim wskazania                          
w projekcie planu placu wewnętrznego.  
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – w imieniu klubu Radnych Platformy 
Obywatelskiej, odczytała apel skierowany do Prezydenta Miasta, dotyczący 
przystąpienia do opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
Rzeszów – Śródmieście. Poprosiła o jego przyjęcie. Tekst apelu stanowi załącznik               
nr 12 do protokołu.  
 
Radny Pan Waldemar Szumny – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Klub 
Radnych Prawo i Sprawiedliwość w niedługim czasie zaproponuje pewne zmiany dotyczące 
ładu przestrzennego Miasta, zmierzające do utworzenia parku kulturowego. Proponuję 
przeanalizować kwestie zawarte w przedstawionym apelu, jak również moją propozycję                         
i powrócić do sprawy na następnej sesji Rady Miasta”. 
 
Radny Pan Robert Kultys – powiedział: „W zeszłym roku zgłaszałem wniosek do Pana 
Prezydenta, dotyczący planowania przestrzennego w Śródmieściu. Nie powinno się obejmować 
miejscowym planem całego Śródmieścia, z uwagi na to, że ten teren jest podzielony na pewne 
strefy, które w części mają walory zabytkowe, a w części są zagospodarowane w sposób 
nowoczesny. Właściwym byłoby podzielić Śródmieście na strefy. Wtedy łatwiej będzie można 
projektować z uwzględnieniem elementów pokrewnych. Niedługo planowane jest posiedzenie 
Komisji Gospodarki Przestrzennej, na którym zostanie poruszony temat walorów Śródmieścia 
oraz sposobów zapobieżenia wyburzenia zabytkowej wilii i budowy w tym miejscu 
nowoczesnego bloku”. 
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Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zwróciła uwagę, że przyjęcie przez Radę Miasta 
apelu nie wyklucza podzielenia Śródmieścia na obszary, dla których będą opracowane 
plany zagospodarowania przestrzennego.  
 
Radny Pan Witold Walawender – zgłosił wniosek dotyczący przeniesienia dyskusji 
do Komisji Gospodarki Przestrzennej.  
 
Radny Pan Bogusław Sak – poparł wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Witolda 
Walawendra.  
 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia apelu:  

 Apel nie został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 4 radnych,                    
16 było przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem dotyczącym przeniesienia dyskusji do 
Komisji: 
 Wniosek został przyjęty 16 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych                     
i 2 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 7.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/1082/2013 Rady Miasta 
Rzeszowa z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 252/4/2013 przy                   
al. W. Witosa w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/1082/2013 Rady Miasta 
Rzeszowa z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 252/4/2013 przy                   
al. W. Witosa w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 8.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 242/10/2012 w rejonie ul. Herbowej w Rzeszowie (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 242/10/2012 w rejonie ul. Herbowej w Rzeszowie została przyjęta 
jednogłośnie (17 głosami „za”). 
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Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta.  
 
Ad. 9.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 228/14/2011 pod tereny usługowe przy ul. Bernardyńskiej                       
w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu). 
Poinformowała: „Posiadamy informację, że równoczesne starania o realizację na tym terenie 
placu zabaw poczyniła dyrekcja szkoły w ramach Programu „Radosna Szkoła”. Może to 
kolidować z ustaleniami Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego.                                   
W uzgodnionym terminie nie wpłynęły uwagi dotyczące przyjętych w projekcie planu 
rozwiązań”. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Dwa lata temu 
inwestor chciał wybudować budynek biurowy wzdłuż ulicy Sobieskiego oraz zabudować 
praktycznie całe podwórko szkoły parkingiem wielopoziomowym. Wzbudziło to zrozumiałe 
protesty zarówno rodziców, jak i części radnych. Dlatego wówczas Rada Miasta zdecydowała, 
aby opracować plan zagospodarowania, który to plan miał określić, jakie mają być parametry 
tej zabudowy. Jaka jest różnica pomiędzy rozwiązaniem zaproponowanym przez urbanistów,                      
a propozycją inwestora? Cały teren boiska w środku jest wolny od zabudowy. Są wyznaczone 
linie zabudowy, które określają, na których terenach może być jakakolwiek zabudowa. Jest 
wprawdzie dopuszczone, żeby tam był parking podziemny, ale z zastrzeżeniem, że nie może on 
naruszać w żaden sposób terenu boiska. Uważam, że niewątpliwą zaletą tego planu jest 
zbudowanie od strony Urzędu Wojewódzkiego pierzei urbanistycznej. Mankamentem jest, że 
mamy chaotyczną zabudowę. Jeżeli z jednej strony ulicy jest poważny budynek Urzędu 
Wojewódzkiego, a z drugiej strony są oficyny i podwórka, to te dwie zabudowy do siebie nie 
pasują. Wadą tego planu jest to, że obszar zabudowy od strony ulicy Sobieskiego jest nieco za 
szeroki. Poza tym plan nie reguluje kwestii wjazdów do parkingu podziemnego i może być taka 
sytuacja, że elewacja na parterze tego budynku będzie zajęta przez dwa duże wjazdy do 
parkingu, co zniweczy główną zaletę tego planu, czyli miejską pierzeję zabudowy. Dzisiaj jest 
inna sytuacja. Dyrektor szkoły przedstawiła projekt budowy boiska, które ma być 
dofinansowane z Ministerstwa Edukacji. Negatywnie mnie zaskoczyło to, że jest dysonans 
pomiędzy tym, co planuje dyrektor szkoły, a tym, co planuje Biuro Rozwoju Miasta. W tej 
sytuacji są trzy możliwości – odrzucenie tego planu, co uważam za zbyt pochopne; drugie 
rozwiązanie to skierowanie projektu uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej pod kątem 
przeanalizowania, czy da się pogodzić plany dyrekcji szkoły i zapisy planu; trzecie rozwiązanie 
– analiza, czy jest możliwe pogodzenie planów szkoły i miasta, a następnie zaprezentowanie 
tego planu na następnej sesji Rady Miasta i na mocy art. 25 ustawy o planowaniu                                         
i zagospodarowaniu przestrzennym skierowanie planu do przeprojektowania z konkretnymi 
uwagami z naszej strony”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zapytał: „Czy jeżeli uchwalimy plan 
zagospodarowania przestrzennego to boiska nie da się zrobić, a czy jeżeli zrobimy boisko, to jego 
istnienie będzie blokować zagospodarowanie tego terenu zgodnie z planem?” 
 



14 
 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – powiedział: „W związku                     
z tym, że Pani dyrektor w ostatnich dniach otrzymała informację o dofinansowaniu budowy 
boiska w ramach Programu „Radosna Szkoła” proszę o skierowanie projektu uchwały do 
komisji”.  
 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem dotyczącym skierowania projektu 
uchwały do komisji.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 10.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 247/15/2012 przy ul. Dukielskiej w Rzeszowie (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 247/15/2012 przy ul. Dukielskiej w Rzeszowie została przyjęta 
jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 12.  
 
Pan Sławomir Krygowski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej – 
przedstawił informację dotyczącą stosowania ustawy o utrzymaniu czystości                              
i porządku w gminach. Powiedział: „System gospodarowania odpadami komunalnymi 
został wprowadzony 1 lipca 2013 r. W wyniku wyboru oferty w przetargu nieograniczonym 
na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Miasta Rzeszowa, pochodzących 
z nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych, w przetargu zostało wybrane konsorcjum 
firm, którego liderem jest Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej. Umowa została 
zawarta na okres od 1 lipca 2013 r. do 31 grudnia 2014 r. W ramach nowego systemu odpady 
są odbierane w dwóch frakcjach: suchej i mokrej. Funkcjonuje również około 420 gniazd 
recyklingowych, do których zbierane jest szkło białe, szkło kolorowe, makulatura i plastik. 
Ponad 85 % mieszkańców zadeklarowało selektywną zbiórkę odpadów, 15 % zadeklarowało 
nieselektywną zbiórkę. W II półroczu 2013 r. opłaty naliczone według złożonych deklaracji 
wyniosły 15 872 000 zł, a wydatki, zgodnie z podpisaną umową, wyniosły                                      
15 500 000 zł. Ściągalność zadeklarowanych należności kształtuje się na poziomie                                
95 %. W 2014 r. wydatki z tytułu umowy z wykonawcą oraz koszty administracyjne wyniosą 
31 176 000 zł, a według złożonych deklaracji wpływy mają wynieść 31 764 000 zł. W związku 
z tym, czynione są starania, aby dokonać korekty stawek za gospodarowanie odpadami. Dotyczy 
to budynków jednorodzinnych, przede wszystkim gospodarstw zamieszkałych przez jedną lub 
trzy osoby”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poprosił o informację, ile 
gospodarstw nie złożyło deklaracji dotyczącej odbioru odpadów komunalnych. 
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Pan Sławomir Krygowski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej – 
poinformował, że nie wpłynęło około 5 % deklaracji. Złożone deklaracje zostały  
zweryfikowane. Część z nich, wymaga korekty lub wyjaśnień. Dodatkowo              
wysyłane są wezwania do złożenia deklaracji. Jeśli takie nie zostaną złożone, będą 
wydawane decyzje administracyjne.  
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – zwrócił uwagę na różnice dotyczące wysokości 
stawek za gospodarowanie odpadami w odniesieniu do zabudowy wielorodzinnej                  
i jednorodzinnej. Wyraził opinię, że przy ustalaniu stawki opłaty powinna być brana 
pod uwagę liczba osób rzeczywiście zamieszkałych w gospodarstwie. Poprosił                     
o wnikliwą analizę wysokości opłaty ustalonej dla zabudowie jednorodzinnej.  
 
Radna Pani Krystyna Wróblewska – poprosiła o informację dotyczącą realizacji 
złożonych deklaracji w zakresie segregacji odpadów komunalnych.  
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zabierając głos w dyskusji, powiedziała: „Uważam 
za konieczne dokonanie poprawki w zakresie odbioru odpadów wielkogabarytowych.                              
W niektórych miastach wprowadzono zapisy, że w określonym terminie, w wyznaczonych 
miejscach na danym osiedlu, na 24 godz. przed określonym terminem zwożone są odpady 
wielkogabarytowe. W następnym dniu następuje ich odbiór. Należałoby również uregulować 
kwestie związane z odbiorem skoszonej trawy w okresie wiosennym i letnim”. 
 
Radny Pan Witold Walawender – zapytał, czy jest możliwość obniżenia opłat za 
gospodarowanie odpadami? Czy planuje się wprowadzenie mniejszych opłat za 
odbiór odpadów komunalnych dla rodzin wielodzietnych, w ramach programu 
„Rodzina Wielodzietna 3+”. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – poprosiła o informację dotyczącą wysokości wpływów 
z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – poprosił o informację, w jakim stopniu złożone deklaracje 
pokrywają się z rzeczywistą segregacją.  
 
Radny Pan Antoni Kopaczewski – zgłosił wątpliwość, czy zasadne jest 
wprowadzenie segregacji odpadów komunalnych w Rzeszowie. Stwierdził, że 
dobrym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie segregacji przez wyspecjalizowaną 
firmę; w takiej sytuacji następowałby pełny odzysk surowców wtórnych.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – wyraził opinię, iż należy 
prowadzić kampanię edukacyjną dotyczącą segregacji.  
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zapytała, w jakim terminie możliwe jest 
przedstawienie Radzie Miasta regulaminu, uzupełnionego o zgłoszone wnioski                         
i spostrzeżenia? 
 
Pan Sławomir Krygowski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej –                           
w odpowiedzi na zgłoszone wnioski, powiedział: „Umowa na odbiór odpadów 
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komunalnych obowiązuje do końca roku. Ewentualne zmiany w regulaminie mogą być 
zaproponowane przed przystąpieniem do sporządzenia specyfikacji nowego przetargu. 
Odnośnie odbioru odpadów wielkogabarytowych, aspekt ten w pewnym zakresie zostanie 
uwzględniony w kolejnym przetargu. Odnośnie odpadów zielonych – powstają one w sposób 
niesystematyczny i odbiór ich bezpośrednio z gospodarstw indywidualnych może generować 
duże koszty. Na pewno można uwzględnić odbieranie niewielkich ilości tj. 4 - 6 worków.                      
W II półroczu 2013 r. w punktach selektywnej zbiórki odpadów przyjęto ponad 800 ton 
odpadów zielonych. Odnośnie rodzin wielodzietnych – w przypadku, gdy w gospodarstwie 
zamieszkuje 5 osób i więcej stawka nie wzrasta, jest jednolita, zarówno w zabudowie 
jednorodzinnej jak i wielorodzinnej”.  
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – poprosiła o analizę możliwości uruchomienia na 
poszczególnych osiedlach, punktów odbioru odpadów wielkogabarytowych, jeszcze 
w 2014 roku.  
 
Ad. 11.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił informację dotyczącą sytuacji willi przy ul. Dekerta w Rzeszowie. 
Powiedział: „Willa jest własnością prywatną. Właściciel stara się uzyskać warunki zabudowy, 
aby przekształcić tę willę w budynek wielorodzinny lub zagospodarować ją w inny sposób. 
Nabyć tę nieruchomość na rzecz miasta można albo poprzez wykupienie w drodze umowy 
cywilnoprawnej, bądź znaleźć cel publiczny, na jaki będzie można tę nieruchomość 
wywłaszczyć, w przypadku braku zgody właściciela”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zapytał, czy uchwalenie dla tego 
terenu planu zagospodarowania przestrzennego mogłoby uniemożliwić zamiary 
dotyczące wysokiej zabudowy?  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– wyjaśnił, że w przypadku przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 
przestrzennego, decyzja dotycząca wydania warunków zabudowy zostałaby 
zawieszona. Można by w ten sposób uniemożliwić zmianę sposobu użytkowania                       
i zagospodarowanie nieruchomości.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zaproponował, aby na następną 
sesję Rady Miasta przygotować projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Dodał, że 
należy również podjąć rozmowy z właścicielem nieruchomości.  
 
Radny Pan Marek Strączek – zapytał, czy nieruchomość jest wpisana do rejestru 
zabytków? 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– powiedział, że nie posiada wiedzy na ten temat.  
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Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że nieruchomość 
jest wpisana do ewidencji zabytków.  
 
Ad. 13.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy                                  
ul. Kwiatkowskiego (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik                    
nr 17 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych                                 
w Rzeszowie przy ul. Kwiatkowskiego została przyjęta jednogłośnie (14 głosami 
„za”). 
 
Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta.  
 
Ad. 14.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (projekt uchwały, wraz                 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/9/2014 stanowi załącznik                
nr 18 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została 
przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 15.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (projekt uchwały, wraz                      
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/10/2014 stanowi załącznik                     
nr 19 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została 
przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 16.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (projekt uchwały, wraz                          
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z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/11/2014 stanowi załącznik               
nr 20 do protokołu). 
 
Radny Pan Robert Kultys – zwrócił uwagę, że zamieniane działki mają zbliżoną 
powierzchnię, jednak ich wartość rynkowa znacznie się różni, z uwagi na miejsce ich 
położenia.  
 
Przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została 
przyjęta 10 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 17.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (projekt uchwały, wraz                   
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/12/2014 stanowi załącznik                       
nr 21 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została 
przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 18.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (projekt uchwały, wraz                      
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/13/2014 stanowi załącznik                
nr 22 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została 
przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 19.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie miasta Rzeszowa w 2014 roku (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
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 Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Rzeszowa w 2014 roku 
została przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 20.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej – Rzeszów Sp. z o. o. (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXIX/6/2014 stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – Rzeszów Sp. z o. o. została przyjęta 
jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 21.  
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Oświaty, 
Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały                      
w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Rzeszowie (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/7/2014 stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej                            
Nr 1 w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 22. 
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Oświaty, 
Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały                      
w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Rzeszowie (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/8/2014 stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej                            
Nr 3 w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 23.  
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Oświaty, 
Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały                      
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w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 8 w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz                       
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/15/2014 stanowi załącznik               
nr 27 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 8 w Rzeszowie została 
przyjęta 12 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 24.  
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Oświaty, 
Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały                      
w sprawie nadania imienia oraz zmiany nazwy Szkoły Podstawowej                                    
Nr 17 w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 
nr LXIX/2/2014 stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie nadania imienia oraz zmiany nazwy Szkoły 
Podstawowej Nr 17 w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 25.  
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Oświaty, 
Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały                      
w sprawie zmiany nazwy Gimnazjum Nr 7 oraz XII Liceum Ogólnokształcącego                     
w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku           
nr LXIX/3/2014 stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał, czy były przeprowadzone konsultacje ze 
środowiskiem placówki na temat uruchomienia oddziałów integracyjnych w Zespole 
Szkół Ogólnokształcących Nr 4? 
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Oświaty, 
Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych – wyjaśnił, że ustawa nie nakłada 
obowiązku przeprowadzenia konsultacji w tej sprawie.  
 
Przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie zmiany nazwy Gimnazjum Nr 7 oraz XII Liceum 
Ogólnokształcącego w Rzeszowie została przyjęta 14 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących.  
 
Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta.  
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Ad. 26.  
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Oświaty, 
Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały                      
w sprawie utworzenia punktów przedszkolnych w szkołach podstawowych i zespole 
szkół prowadzonych przez Gminę Miasto Rzeszów (projekt uchwały, wraz                                 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/5/2014 stanowi załącznik                
nr 30 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie utworzenia punktów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Miasto Rzeszów została 
przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 27.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa (projekt uchwały, wraz                                 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/16/2014 stanowi załącznik                
nr 31 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa została 
przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym.  
 
Ad. 28.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 32 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej                  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
2014 rok została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 29.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej dla Dorosłych 
Niepełnosprawnych Intelektualnie w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz                                 
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z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/17/2014 stanowi załącznik              
nr 33 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej dla Dorosłych 
Niepełnosprawnych Intelektualnie w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie               
(17 głosami „za”). 
 
Ad. 30.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie uzgodnienia zmian w statucie Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXIX/1/2014 stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie uzgodnienia zmian w statucie Wojewódzkiej i Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 31. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXIX/18/2014 stanowi załącznik nr 35 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta 12 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 32.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXIX/19/2014 stanowi załącznik nr 36 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta 16 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
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Ad. 33.  
 
Pan Józef Wisz – Komendant Straży Miejskiej w Rzeszowie – przedstawił 
Sprawozdanie Straży Miejskiej w Rzeszowie z działalności w 2013 roku. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
 
Ad. 34.  
 
Radni otrzymali Sprawozdanie Prezydenta Miasta Rzeszowa z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla miasta Rzeszowa za 2013 r. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
 
Ad. 35.  
 
Pan Waldemar Macheta – Dyrektor Biura Obsługi Inwestora – powiedział: „W dniu 
dzisiejszym w Ratuszu odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy, która zamierza 
inwestować w specjalnej strefie ekonomicznej Rzeszów – Dworzysko. Firma wywodzi się                      
z klastra lotniczego ASTech z Francji i współpracuje ze wszystkimi firmami przemysłu 
lotniczego na świecie. Szacunkowy koszt inwestycji wynosi około 211 mln euro. Są to linie 
technologiczne do produkcji podzespołów i komponentów m. in. dla firm lotniczych. Inwestorzy 
zagwarantowali, że nie będą korzystać z oferty innych firm, opierając się na kadrze szkolonej 
we własnych zakresie. Mają również plany dotyczące otwarcia – przy mającej powstać 
inwestycji – zakładu badań i rozwoju”. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – złożył pisemnie wniosek o treści: 
 

„Zwracam się z wnioskiem o rozważenie budowy – przedłużenia drogi w kierunku 
zachodnim biegnącej wzdłuż południowej elewacji Galerii Millenium Hall do Zespołu Szkół  
Nr 4 i basenu „Delfin” oraz bloków mieszkalnych Podwisłocze 34, 36, 38, 40, 38a, 38b i stacji 
obsługi samochodów.  

Przedłużenie drogi znacznie usprawni komunikację w tym obszarze zamieszkania: 
poprawi dostęp do głównych ulic oraz udrożni wjazd i wyjazd z tej części osiedla „Nowe 
Miasto”. Ponadto, w ramach Budżetu Obywatelskiego w bezpośrednim sąsiedztwie 
realizowane będzie zagospodarowanie terenu przyległego od strony południowej                                     
z przeznaczeniem na skwer służący do rekreacji dzieci i młodzieży wraz z wykonaniem ciągów 
pieszych w celu skomunikowania osiedla z ul. Rejtana. Zrealizowanie wnioskowanej inwestycji 
w jednym procesie inwestycyjnym byłoby racjonalnym i gospodarnym rozwiązaniem ku 
zadowoleniu znacznej grupy mieszkańców. 

  Dodatkowo wnioskuję, aby w procesie rozwoju i rozbudowy Stadionu Miejskiego 
„Stal” zaplanować budowę kortów tenisowych z trybunami. Korty mogłyby zostać 
wybudowane w naturalnej niecce od strony Lidl-a, pomiędzy nasypami od ogrodzenia do niecki 
na łuku trybun. Nie bez znaczenia jest fakt, że w najbliższym sąsiedztwie znajduje się 
niezbędna infrastruktura dla uprawiania tej dyscypliny sportu”. 
 
Radny Pan Witold Walawender – złożył pisemnie interpelacje o treści: 
 

1. „W imieniu mieszkańców serdecznie proszę o poszerzenie ciągu pieszo – 
rowerowego – odcinek 2 km 600 m od zapory do Lisiej Góry. Z tego odcinka korzysta 
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wielu mieszkańców, którzy przemieszczają się ruchem rowerowym, pieszym, rolki 
itp. 

2. W imieniu Osiedla Zwięczyca serdecznie proszę o remont boiska przy Zespole Szkół 
Nr 5 ul. Beskidzka w Rzeszowie. Nadmieniam również, iż jest to jedyne boisko na 
ww. osiedlu”.  

 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
 „W imieniu mieszkańców proszę o ujęcie w zmianach budżetu na 2014 r. zadania pn.: 

1. Przebudowa ul. Pigonia i Cegielnianej wraz z infrastrukturą z kwotą 1 000 000 zł. 
2. Kontynuacja budowy boiska sportowego, placu zabaw i zagospodarowanie terenu przy 

ul. Kustronia z kwotą 350 000 zł. 
Wymienione inwestycje są od kilku lat zgłaszane przez mieszkańców jako ważne i służące 
lokalnej społeczności. Rada Osiedla również popiera realizację wymienionych zadań”. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„W imieniu mieszkańców proszę o podjęcie działań mających na celu: budowę 
sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu al. Krzyżanowskiego z ul. Paderewskiego, 
wyprofilowanie łuku drogi al. Krzyżanowskiego na ul. Paderewskiego, aby ułatwić autobusom 
MPK prawidłowy i bezpieczny skręt, wjazd w ul. Paderewskiego, montaż barierek ochronnych 
na ww. skrzyżowaniu w rejonie posesji 34 przy al. Krzyżanowskiego.  
 Wymienione działania mają na celu poprawę bezpieczeństwa mieszkańców, w tym 
dzieci i młodzieży uczęszczających do szkół Nr 27 i Nr 8”. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył pisemnie zapytanie o treści: 
 
 „Proszę o udzielenie informacji na temat: 

1. Czy miasto Rzeszów, MPWiK jest przygotowany do zapewnienia dostaw wody pitnej 
mieszkańcom miasta z innych alternatywnych źródeł w sytuacjach kryzysowych np. 
niskiego stanu wód na Wisłoku w rejonie ujęcia wód w Zwięczycy, skażenia wód, 
innych? 

2. Czy Miejskie Centrum Zarządzania Kryzysowego i Ochrony Ludności jest 
przygotowane do kierowania akcjami w sytuacjach kryzysowych i ich koordynowania: 
współpracy ze służbami wojewody i innych instytucji? Czy posiada właściwe warunki 
lokalowe, odpowiednią obsadę kadrową i odpowiednie środki techniczne do koordynacji 
i kierowania akcjami w sytuacjach kryzysowych?” 

 
Radny Pan Marcin Deręgowski – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„W związku z budową szkoły na os. Bł. Karoliny oraz hali sportowej przy                                
ul. Hetmańskiej zwracam się z prośbą o namalowanie na nowo budowanych boiskach linii do 
gry w badmintona.  

Dodatkowo proszę o wyposażenie hal w niezbędne siatki i słupki do gry”. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – złożył pisemnie wniosek o treści: 
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„Zwracam się z prośbą o wprowadzenie do budżetu miasta inwestycji pn. Budowa 
ścieżki rowerowej od Mostu Zamkowego do Lisiej Góry – wartość 2,8 mln zł.  

Proszę o pilne uwzględnienie zgłoszonego wniosku i zapewnienie niezbędnych środków 
tak, by już w tym roku można było rozpocząć realizację tego zadania.  

Przypomnę, że bulwary rzeszowskie są od kilku lat bardzo popularnym miejscem 
rekreacyjnym dla mieszkańców miasta. W związku z tym jest bardzo duża potrzeba rozdzielenia 
ruchu pieszego od rowerowego tak, by każdy z uczestników mógł bezpiecznie poruszać się po 
tym terenie”. 

 
Radny Pan Marcin Deręgowski – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
 „W związku ze złożeniem wniosku o pozwolenie na budowę – budowa parkingu przy 
ul. Lenartowicza nr 60095 w dniu 17 lutego, zwracam się z prośbą o przeniesienie 
zabezpieczonej kwoty w WPF z roku 2020 na rok bieżący. Przypomnę, iż to miejsce cierpi na 
permanentny brak miejsc parkingowych”. 
 
Radni pp. Jerzy Cypryś, Marek Strączek, Krystyna Wróblewska, Jadwiga Stręk – 
złożyli pisemnie interpelację o treści:  
 
 „Proszę o informację na temat przebiegu głosowania Rad Pedagogicznych                                
SP Nr 25 i Gimnazjum Nr 7 w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 7.  
 Proszę o szczegółowe wyjaśnienie, czy w trakcie głosowań dotrzymano obowiązujących 
procedur? 
 W odpowiedzi proszę o jednoznaczne wyjaśnienie, czy np. w głosowaniu                                      
w SP Nr 25 dochowano procedur – ile było głosowań, czy doszło do głosowania imiennego, czy 
wywierano nacisk na głosujących?” 
 
Radni pp. Jerzy Cypryś, Marek Strączek, Jerzy Jęczmienionka – złożyli pisemnie 
interpelację o treści:  
 
 „Proszę o szczegółowe zestawienie w kwestii realizacji ustawy o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach odnośnie: 

1) zestawienia rodzajów deklaracji i kwot deklarowanych, 
2) ilości śmieci segregowanych i niesegregowanych. 

Zestawienie winno objąć II półrocze 2013 r.” 
 
Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – Pan Andrzej Dec – złożył ustnie wniosek 
o treści: 
 
 
 „Zwracam się z wnioskiem o informatyzację Rady Miasta tj: 
- zakup laptopów dla radnych, 
- spowodowanie, aby komunikacja pomiędzy radnymi a Urzędem, w tym przede wszystkim 
Biurem Rady odbywała się elektronicznie, 
- zorganizowanie dla radnych, jak również pracowników Urzędu Miasta bazy danych 
zawierającej bieżące i archiwalne uchwały Rady Miasta oraz akty prawne niezbędne do pracy, 
- zainstalowanie na stałe rzutnika i ekranu w sali posiedzeń komisji Rady Miasta, 
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- wyposażenie Urzędu w system zapewniający cyfrową prezentację w Internecie Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta oraz opracowanych 
miejscowych planów zagospodarowania, 
- umożliwienie korzystania w Biurze Rady Miasta z bezprzewodowej komunikacji Wi – Fi  lub 
tzw. „hotspotu”, 
- przebudowę systemu telefonicznego w Biurze Rady Miasta, 
- usprawnienie systemu rejestrującego obrady Rady Miasta”. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – złożyła ustnie zapytanie o treści: 
 

„Czy w tym roku istnieje możliwość wybudowania boisk sportowych przy Zespole Szkół 
Specjalnych?” 
 
Radna Pani Marta Niewczas – złożyła ustnie interpelację o treści: 
 

„Mieszkańcy bloku przy ul. Zabłocie zwracają się z prośbą o wykonanie utwardzonej 
nawierzchni dojazdu do budynku mieszkalnego”. 

 
Radna Pani Beata Ratajczak – złożyła ustnie zapytanie o treści: 
 

„Kiedy zostaną wdrożone podwyżki dla pracowników administracji i obsługi 
rzeszowskich szkół?” 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – złożyła ustnie wniosek o treści: 
 

„Zwracam się z wnioskiem o przyspieszenie ogłoszenia przetargu na budowę szkoły 
przy ul. Bł. Karoliny”. 
 
Ad. 36.  
 
Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres 
od 16 stycznia do 12 lutego 2014 r. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 39 do 
protokołu).  
 
Na LXIX sesji odbytej w dniu 25 lutego 2014 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr LXIX/1269/2014 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

2. Uchwała Nr LXIX/1270/2014 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2014 r. 

3. Uchwała Nr LXIX/1271/2014 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2014 r. 

4. Uchwała Nr LXIX/1272/2014 – w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/1082/2013 
Rady Miasta Rzeszowa z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego                        
Nr 252/4/2013 przy al. W. Witosa w Rzeszowie. 
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5. Uchwała Nr LXIX/1273/2014 – w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 242/10/2012 w rejonie ul. Herbowej                 
w Rzeszowie. 

6. Uchwała Nr LXIX/1274/2014 – w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 247/15/2012 przy ul. Dukielskiej                     
w Rzeszowie.  

7. Uchwała Nr LXIX/1275/2014 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Kwiatkowskiego.  

8. Uchwała Nr LXIX/1276/2014 – w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości.  

9. Uchwała Nr LXIX/1277/2014 – w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości.  

10. Uchwała Nr LXIX/1278/2014 – w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości.  

11. Uchwała Nr LXIX/1279/2014 – w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości.  

12. Uchwała Nr LXIX/1280/2014 – w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości.  

13. Uchwała Nr LXIX/1281/2014 – w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Rzeszowa w 2014 roku. 

14. Uchwała Nr LXIX/1282/2014 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – Rzeszów Sp. z o. o. 

15. Uchwała Nr LXIX/1283/2014 – w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Nr 1 w Rzeszowie.  

16. Uchwała Nr LXIX/1284/2014 – w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Nr 3 w Rzeszowie.  

17. Uchwała Nr LXIX/1285/2014 – w sprawie utworzenia Zespołu Szkół                               
Nr 8 w Rzeszowie.  

18. Uchwała Nr LXIX/1286/2014 – w sprawie nadania imienia oraz zmiany nazwy 
Szkoły Podstawowej Nr 17 w Rzeszowie. 

19. Uchwała Nr LXIX/1287/2014 – w sprawie zmiany nazwy Gimnazjum Nr 7 oraz 
XII Liceum Ogólnokształcącego w Rzeszowie.  

20. Uchwała Nr LXIX/1288/2014 – w sprawie utworzenia punktów przedszkolnych 
w szkołach podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Miasto 
Rzeszów. 

21. Uchwała Nr LXIX/1289/2014 – w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 
miasta Rzeszowa.  

22. Uchwała Nr LXIX/1290/2014 – w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok. 

23. Uchwała Nr LXIX/1291/2014 – w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy 
Społecznej dla Dorosłych Niepełnosprawnych Intelektualnie w Rzeszowie. 

24. Uchwała Nr LXIX/1292/2014 – w sprawie uzgodnienia zmian w statucie 
Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Rzeszowie. 
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25. Uchwała Nr LXIX/1293/2014 – w sprawie rozpatrzenia skargi. 
26. Uchwała Nr LXIX/1294/2014 – w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia LXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 14.15. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała:  
 
Marta Perlak                                
                                                                                            Przewodniczący  
                                                                                      Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                                               Andrzej Dec 
 
       Dyrektor  
Biura Rady Miasta  
 
Mirosław Kubiak 
 
 
 
 
 
 
 


